
Referat FAU møtet 19. oktober 23 

Møteleder: Robert (2.trinn) 

Referent: Mari (4.trinn) 

Til stede: Ingunn (1. trinn), Camilla (2.trinn), Renate (2.trinn), Lorraine (3.trinn), Kristine (3.trinn), 

Maylinn (5.trinn), Børge (rektor) 

 

Rektor informerte om hva de har jobbet med den siste tiden: 

- Det ble tidligere arrangert en trygg skolevei-aksjon som var vellykket, det er likevel slik at 

folk flest glemmer fort og vi må passe på at vi ikke faller tilbake til gamle kjøre vaner. 

Senere i år kommer skolen til å arrangere buss-trening med alle elevene, Tide stiller med 

busser og elevene trener på å stille opp og gå pent inn på bussen. Det vil i tillegg bli utført 

en kjøretur med en kontrollert «kraftig» nedbremsing, slik at elevene får kjenne litt på den 

følelsen. 

- Det har vært en del dårlig/stygg språkbruk, men dette er blitt tatt tak i og har bedret seg 

betraktelig, det er flere voksne til stede i friminuttene for å passe på. Foreldre har og 

bidratt godt ved å snakke med barna om hva som er greit å si og ikke. 

- 2 lærere på 1.trinn sier opp og har siste arbeidsdag 20.10.2023. Ledelsen følger opp elever 

og foreldre. 

- Skolen ønsker en diskusjon rundt bruken av mobil, dette ble ikke diskutert mye. Mobiler tar 

en del fokus og det er ønskelig fra rektors side med totalt mobilforbud. Vi kommer tilbake 

til den saken. 

- Diskusjon rundt bruken av digitale lekser, elevene får chromebook fra 5-7 trinn. 

o Det er varierte erfaringer rundt bruken av digitale lekser, noen får bedre 

læreutbytte, mens andre får et svakere 

o Enkelte vil nok føle mer mestring å skrive digitalt enn analogt, mens andre føler 

mer på spill og konkurranseinstinkt hvor de heller trykker og klikker for å oppnå 

neste belønning. Her kan skolen variere på leksene og velge ut hvilke som gir best 

utbytte. En tanke kan være å unngå lekser som er veldig spill inspirert. 

o Det kan brukes som et supplement eller som et alternativ, elever kan selv velge 

om de vil gjøre analogt eller digitalt 

o Et annet aspekt er at de lavere trinnene kanskje ikke har tilgang på 

pc/nettbrett/internett, det er tøffe økonomiske tider og vi må tenke på de som ikke 

har muligheten, et alternativ er at elevene kun jobber digitalt på skolen og analogt 

hjemme 

- Det ble tidligere prøvd å sette opp et foreldremøte med SFO, men det ble utsatt pga lav 

påmelding.  

- Diskusjon om skolen skal være formidlingsarena for ulike lag og organisasjoner. I 

utgangspunktet en fin ordning, men skolen bør være forsiktig med å være 

formidlingsarena for aktiviteter med foreldrebetaling. 

- Vi trenger å velge leder, referent og nestleder/økonomi, i tillegg til 2+1 representanter i SU 

– dette kommer vi tilbake til pga en del frafall på møte 

Robert informerte om trygg skolevei aksjonen. Den gikk bra, men det er fortsatt et problem at det 

kun er plass til et felt inn på selve skolen. Dette er en sak mellom Bergen kommune, grunneiere og 

idrettslaget. Veien er ikke kommunal, men det sjekkes opp i grunnboken om hvilke rettigheter 

skolen har, dersom det er generell veirett kan veien utbedres og det blir da mulighet for to felt og 

fortau. Robert følger opp saken. Det ble diskutert litt rundt andre utfordringer med skoleveien, 

blant annet plassering av bosscontainere på skolen, de bør flyttes til en bedre egnet plass og at 

det er manglende lys og veien skrå feil vei ned fra hovedveien ved busstopp på skolen sin side. 

Lorraine sa at hun kan stille som +1 i SU. 

Vi gjennomgikk en vedtaksendring 



Forslag til endringer av vedtekter – innspill til neste års FAU: 

- Følgende tekst i §5: 

o «FAU er vedtaksdyktige dersom  2/3  av medlemmene er til stede.» 

- Foreslått endret til:  

o «FAU er vedtaksdyktige dersom 2/3   av medlemmene er til stede. Hvis mindre 

enn 2/3  av medlemmene er til stede, og FAU har saker som trenger vedtak før 

neste FAU-møte, kan medlemmer som ikke er til stede på møtet kontaktes på 

epost og avgi stemme i saken ved å svare på eposten. Komplett epostdialog 

vedlegges møtereferatet sammen med vedtaket. 

Dette ble enstemmig vedtatt av de tilstedeværende. 

FAU-medlemmene oppfordres til å melde seg inn i facebook-grupppen FAU KALAND 

(https://www.facebook.com/groups/2023256081252221/)  

 

Neste møte blir torsdag 16. november. 

 

 

Referent: Mari Fausa 

 

https://www.facebook.com/groups/2023256081252221/

